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SIG Security 
Förvaltningsberättelse 2023 

 
Styrelsen för SIG Security, 802010–2110, avger härmed följande förvaltningsberättelse för år 2023. 
  
Föreningens syfte  
SIG Security är en ideell förening och är landets största sammanslutning för personer med intresse 
inom Informations- och IT-säkerhetsområdet. Föreningens syfte är att vara ett forum för 
professionella inom området, ge tillfälle till erfarenhetsutbyte, professionell kompetensutveckling 
och kunna fungera som stöd för medlemmarna i deras dagliga värv samt bidra till att informations- 
och IT-säkerhetsfrågor beaktas inom alla sektorer av samhället. 
  
Strategi 
Under 2023 har styrelsens haft fortsatt fokus på ökad medlemsnytta genom att arbeta för fler 
FOKUS-möten och seminarier med aktuella ämnen som är relevanta för våra medlemmar. Dessa 
FOKUS-event har levererats som webbmöten vilket medfört att målsättningen att sprida föreningens 
verksamhet till flera orter i Sverige till viss mån har uppnåtts bättre 2023 än året innan.  
 
Vidare har styrelsen under 2023 även inriktat sig på tre (3) strategiska initiativ för att skapa en 
långsiktigt hållbar förening som är relevant för medlemmarna över tid. Dessa tre strategiska initiativ 
är:  

1. Arbeta fram ett strategi- och styrdokument 
2. Översyn kostnader och intäkter 
3. Lansera ny hemsida 

  
Arbeta fram ett strategi- och styrdokument 
Föreningen har under året gjort ett omtag gällande föreningens syfte, mål, målgrupp samt skapat 
riktlinjer för att möta framtida behov hos våra medlemmar. En arbetsgrupp har tagit fram ett 
strategi- och styrdokument till föreningen som godkändes under våren 2023. Dokumentet är till stor 
hjälp t.ex. när föreningen tar fram FOKUS-kvällar, diskuterar partnerskap, kravspecificering av nya 
hemsidan etc. Dokumentet tydliggjorde också behovet av en tydlig roll- och arbetsfördelning i 
styrelsen för att kunna leva upp till den målbild som föreningen önskar, dvs “om var och en gör lite 
grann så uppnås mycket på kort tid”. Detta är ett arbetssätt som styrelsen för 2024 fokuserar på.  
 
Översyn kostnader och intäkter 
Efter pandemiåren har föreningen arbetat fokuserat på att effektivisera föreningens verksamhet och 
under våren-23 påbörjades en översyn av föreningens kostnader och intäkter. När översynen var klar 
meddelade dåvarande företag (Easy Office) att de skulle lägga ner föreningsverksamheten av 
kostnadsskäl vilket föll väl samman med att föreningen just hade bestämt sig för att se över vilka 
alternativ till Easy Office som fanns på marknaden. Detta ledde till att föreningen, efter utvärdering 
av olika möjlighet och förhandling, flyttade kansli och bokföring till Föreningshuset 
(www.foreningshuset.se). Genom en lyckad samförhandling mellan SIG Security och föreningen SIJU 
(Svenska Föreningen för IT och Juridik), där bägge föreningarna flyttade till Föreningshuset under 
hösten 2023, lyckades SIG Security sänkas sina årskostnader för bokföringen och kansliet med ca 
25%.  
 
Förutom en kostnadssänkning innebär flytten också en kvalitetshöjning inom området 
medlemshantering då föreningen i samband med flytten även fick tillgång till ett professionellt 
webbaserat medlemssystem. Medlemssystemet ger föreningen flera fördelar t.ex. kan 
medlemmarna själva via ”Mitt konto” uppdatera sina egna kontaktuppgifter.  
 

http://www.foreningshuset.se/
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I samma system ingår även medlemshantering av årsavgiften med mejlutskick till medlemmarna 
samt automatisk registrering när en medlem betalar med bankgiro eller Swish. Det ingår även ett 
eventplaneringsverktyg som underlättar registrering, betalningar och medlemshantering vid event 
(t.ex. FOKUS-kvällar). Medlemssystemet medför även en förbättrad ekonomi för föreningen då 
styrelsen kan följa upp vilka medlemmar som har betalat sin årsavgift och som därmed är berättigade 
till alla förmåner samt deltagande på våra event. Styrelsen kan på ett mycket enklare sätt 
administrera medlemmar som tillkommer under året.  
 
Lansera ny hemsida 
Baserat på styrelsen strategi- och styrdokument tillsammans med det kravställningsarbete som 
tidigare genomförts gällande en ny hemsida genomförde en arbetsgrupp under 2023 en upphandling 
som renderade att en webbyrå valdes att bygga föreningens nya hemsida. Arbetsgruppen 
förhandlade fram ett fastpris för leveransen av den nya hemsidan i linje med godkänd budget, se 
kommentar i Ekonomi nedan.  
 
Avtalet skrevs under i januari 2024 och projektet för den nya hemsidan påbörjades i februari 2024. 
Hemsidan beräknas vara klar under våren 2024.  
 
I övrigt har styrelsen fortsatt sitt samarbete med externa parter, för att därigenom också öka vår 
synlighet och närvaro i branschen, t.ex. har styrelsen fortsatt att samarbeta med andra IT- och 
informationssäkerhetsorganisationer och med IT-säkerhetspodden.  
 
Ekonomi 
Ekonomin bedöms som god. Förningen fortsätter sitt arbeta med att sänka kostnaderna och 
finna nya intäktsströmmar för föreningen. Intäkterna från medlemsavgifterna blev 159 208 kr 
(budget 144 000 kr) vilket är 15 208 kr över budget. Tyvärr är medlemsintäkten inte en effekt av 
ökat medlemsantal i föreningen utan beror på att den tidigare bokföringsbyrån inte har fördelat 
medlemsintäkten till rätt år dvs om en medlem betalade in sin medlemsavgift för år 2023 redan i 
december 2022 bokfördes den medlemsintäkten som en medlemsintäkt för år 2022 och inte 
som en medlemsintäkt för 2023. Den nya bokföringsfirman följde den förra bokföringsbyråns 
redovisningsprinciper och då vi skickade ut medlemsavgiften för 2024 i december 2023 
redovisades de inbetalda avgifterna för 2024 som en medlemsintäkt för 2023. Baserat på den 
gamla redovisningsprincipen av intäkterna medförde att intäkterna för 2023 blev över budget. 
Det ska understrykas att bokföringen stämmer och är i enligt gällande lag, redovisningsprinciper 
och god sed men effekten ger intäkter som är över budget.  
 
Omvärldsläget har inte förskonat föreningen från prishöjningar de senaste åren och styrelsen 
fattade beslut att höja årsavgiften för 2024 från 400 kr (medlemsavgift om 80 kr och 
serviceavgift om 320 kr) till 500 kr för 2024. Årsavgiften om 500 kr fördelas enligt följande, 
medlemsavgift om 100 kr och serviceavgift om 400 kr.  
 
På intäktssidan har Platstorgets rekryteringsannonser fortsatt att generera en intäkt om 25 000 
kr (budget 75 000 kr) vilket var 50 000 kr under budget. Styrelsen kan konstatera att samtliga 
jobbannonser, i princip, inkom till föreningen under Q1 2023, därefter inkom inga fler 
förfrågningar. Styrelsen har inte genomfört någon fördjupad analys av anledningen men kan 
konstatera att det finns intäktsmöjligheter med ett tydligare kommunicerat budskap till 
marknaden avseende att vi erbjuder jobbannonser. Därför kommer styrelsen för 2024 att 
fokusera på att öka intäkterna från jobbannonserna.  
 
Styrelsen har haft fortsatt fokus på att hålla kostnader nere främst genom att genomföra alla 
FOKUS-event som digitala event. Arbetet med digitala event har medfört att styrelsen har 
kunnat hålla lokal- och resekostnader för föreläsare ca 25 000 kr lägre än budget. 
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Marknadsgruppens nyttjade inte de 100 000 kr som var budgeterade för leverantörsval och 
inköp av den nya hemsidan under 2023.  
 
Föreningens resultat före räntor och skatter för år 2023 är -22 849 kr jämfört mot det budgeterade 
resultatet på -176 000 kr. Efter räntor och skatter är resultatet på -19 134 kr.  En placeringspolicy för 
SIG Security beslutades 2007. Även under detta år har placering skett enligt denna.  
 
Medlemsutveckling 
Medlemsutvecklingen har varit god. Målsättningen för antal medlemmar vid årets slut var satt till 
450 registrerade och betalande medlemmar. Den siste december hade föreningen 398 registrerade 
medlemmar (389 för 2022) varav 337 medlemmar var betalande medlemmar (346 för 2022) och en 
(1) medlem var gratismedlem som kom in via IFI.  
 
SIG Security har haft fortsatt fokus på FOKUS-kvällar, fortsatt med en bokcirkel (under 2024) samt 
deltagit på konferenser och mässor för att öka synligheten inom branschen. Arbetet med att försöka 
etablera föreningen i Göteborg och Malmö under 2023 lyckades inte, då styrelsen inte har lyckats 
finna några lokala representanter som kan företräda föreningen på plats i dessa orter. Styrelsen 
kommer att diskutera på vilka sätt som vi kan få lokal närvaro i dessa orter under 2024.  
 
Medlemsinformation 
Medlemsinformation har tillhandahållits primärt genom;   

• Webbplatsen www.sigsecurity.org. 

• Utskick av inbjudningar via e-post till medlemmarna. 

• Medlemsspalt i medlemstidningen ”Aktuell Säkerhet”. 

• Deltagande med utställningsmonter på konferenser och mässor.  

• Föreningens representant i Aktuell Säkerhets säkerhetsråd ”Security Advisory Board”. 

• Sociala medier – SIG Securitys  LinkedIn-konto. 

• IT-säkerhetspodden, ett samarbete för att främja intresset för IT-säkerhetsfrågorna genom 
samtal mellan inbjudna personer från FOKUS-kvällarna. 

 
Medlemsmöten, konferenser, seminarier och talarengagemang 2023 
Under året har föreningen arrangerat/deltagit i följande möten och seminarier;  

• Insikter kring “Vad innebär DORA?” / “Vad innebär NIS2” med Björn Sjöholm samt 
Conny Larsson - 15 februari 

• Årsmöte 13 april, Kista  

• Vad har hänt med digital identifiering på 5 år? Jan Olsson, Polisen och Johan Henriksson, 

Freja berättar - 19 april 

• Internationellt besök – Cyber Warfare and Russian Cyberspace Operations in Ukraine - 26 

april 

• FOKUS-kväll – Artificiell intelligens och maskininlärning - 18 september 

• FOKUS-kväll – PCI DSS – Insikter i version 4.0 - 5 oktober 

• Hur mindre företag på ett enklare sätt kan hantera information och IT-säkerhet - 12 oktober 

• FOKUS-kväll om certifiering och EU:s kommande regler - 18 oktober 

• FOKUS-kväll om säkerhetsskydd - 20 november 

• Julmys och spökhistorier - 14 december 

  

http://www.sigsecurity.org/
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PODD-avsnitt – IT-säkerhetspodden 2023;   

• #199 - DORA med Björn Sjöholm, Feb 26, 2043 

• #201 - NIS2 med Conny Larsson, Mars 12, 2830 

• #209 - Digitala identiteter. Vad hände? Maj 14, 2200 

• #221 - Artificiell intelligens och maskininlärning, Okt 15, 1881 

• #227 - NIS2 för små företag med OneMore Secure, Nov 26, 1558 

 

Medlemsregister 
I och med bytet av kansli till Föreningshuset inkluderades även ett webbaserat medlemsregister med 
tillhörande event managementsystem och betallösningar i kansliupphandlingen. Föreningen har 
under hösten 2023 flyttat över samtliga medlemmar till den nya lösningen och i samband med detta 
förbättrades och fastställdes ett antal nya rutiner för föreningen. Personer i styrelsen kommer att 
utbildas i systemet och alla rutiner och processer gällande medlemsregistret kommer att finjusteras 
under 2024. Det finns en ambition att integrera medlems- och evenemangsfunktionerna med vår nya 
hemsida som kommer att byggas under 2024.  
Medlemsregistrets automatiserande funktioner som medlemsutskick, betallösningar och rapporter 
om medlemsstatus (registrerad, betalande, gratis medlemskap och obetalt medlemskap) har redan 
möjliggjort bättre ekonomisk och effektivare uppföljning av inbetalda årsavgifter och utskick av 
påminnelser om att betala avgiften.  
 
Medlemsförmåner 
Medlemmarna deltar gratis i föreningens arrangemang. Det är styrelsens bedömning att detta bidrar 
till störst medlemsnytta. Föreningen har även medlemsrabatter hos vissa kurs- och 
konferensarrangörer samt bok- och tidningsförlag. Förmånerna anges på webben och i nyhetsbrev. I 
medlemsavgiften har det under året även ingått en prenumeration på tidningen ”Aktuell Säkerhet”. 
Styrelsen arbetar konstant med att utveckla medlemsförmånerna.  
 
Samarbeten 
Samarbeten med andra organisationer under 2023: 

• Tidningen Aktuell Säkerhet - medlemstidning med månadskrönika. 
• Samarbete med Svenska föreningen för IT och Juridik (SIJU), för att nå samordningsfördelar 

med gemensamma kvällsseminarier. 

• Samarbete med Institutet för informationsteknologi (www.ifi.se) fortsätter. De erbjuder 
rabatterade kurser och utbildningar bl.a. inom informationssäkerhet, IT-säkerhet, IT-juridik 
samt konferenser. Föreningen har kostnadsfritt även kunnat hålla digitala seminarier i IFI:s 
lokaler med tillgång till utrustning för digitala konferenser.  

• Samarbete Nordic IT Security 2023. 

• Samarbete med Stiftelsen Ett Tryggare Sverige. 
• Samarbete med konferensen IT Security Insights. 
• Samarbete med andra föreningar under GTC-konferensen. 

 
Under år 2023–24 kommer samarbetet med Forum för dataskydd, CSA, IT-Security Insight fortsätta. 

GTC Conference 
En ny konferens planeras att genomföras under nästa år (2025). 
 
Övrig verksamhet 
Styrelsen vill rikta ett extra stort tack till ledamoten Kent Illemann. Kent har under verksamhetsåret 
starkt bidragit till att styrelsens arbete har flutit smidigt gällande löpande uppdatering av hemsidan, 
stöttning till föreningens olika aktiviteter och han har alltid varit tillgänglig med kort varsel som 
resurs till föreningens arbete. Ett stort tack riktas även till Annette Lassinger för hennes insatser 
avseende att leda och ta fram föreningens strategi- och styrdokument. 

http://www.ifi.se/
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Kansli 
Föreningen har valt Föreningshuset som sin nya partner för leverans av föreningens kanslitjänst med 
uppdrag att sköta föreningsadministration, bl.a. medlemskontakter, medlemsregister, ekonomisk 
redovisning och seminarieanmälningar. Flytten till Föreningshuset innebär också en förbättring 
gällande medlemsservicen där medlemmarna numera kan ringa in till kansliet vardagar måndag till 
torsdag kl. 08:30-12:00 och fredagar kl. 08:30-10:50. 
Revisorer 
På förra årsmötet beslöt föreningen att fortsättningsvis inte ha några auktoriserade revisorer men 
fortsätta använda sig av revisorer valda av årsstämman. 
 
Valnämnd 
Valberedningen består av Janne Haldesten, ordförande.  
 
Styrelsen år 2023 
Verksamhetsårets styrelseledamöter består av:  
 
Jaak Akker  Ordförande  
Conny Larsson  Vice ordförande 
Johan Tullberg  Kassör  
Kent Illemann  Sekreterare  
Eric Stenberg   Ledamot  
Janne Haldesten   Ledamot  
Nikolina Mrzic  Ledamot  
Cecilia Olin   Ledamot  
Annette Lassinger Ledamot  
Martin Bergling  Adjungerad ledamot 
 
Revisorer 2023 
Tony Schlyter  Revisor 
Robert Hoffmann Revisor 
 
 
Under 2023 har styrelsen hållit 11 protokollförda styrelsemöten inklusive årsmötet.  
Styrelsemöten har under året genomförts digitalt. 
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Styrelsens underskrifter 

    
Jaak Akker, Ordförande    Janne Haldesten. Ledamot 
 

    
Conny Larsson , Vice ordförande   Nikolina Mrzic, Ledamot  
 

     
Johan Tullberg, Kassör     Cecilia Olin, Ledamot 
 

    
Kent Illemann, Sekreterare    Annette Lassinger, Ledamot  
 

    
Eric Stenberg, Ledamot   Martin Bergling, Adjungerad ledamot 
 
 
 
 
 


